
Zápisnica z Konferencie SF 2018 
 

Miesto konania: Senec, konferenčná miestnosť hotela Sun 

Termín: 9.6.2018, začiatok 10:30 h 

 

Prítomnosť na začiatku KSF: 34 delegátov z 53 pozvaných, 8 členov predsedníctva, 2 hostia 

 

Predsedníctvo: 

Dušan Dobšovič, Ján Ploštica, Ivan Záhradový, Dušan Michalčík, Ľudovít Hrmo, Miroslav Gibala, Kováčik 

Marek, Miroslav Jablonický 

 

Delegáti SF-Bratislava (7/10): 

Pobiecky Drahoš, Masný Peter, Ján Koczka, Július Pauer, Ivan Čuhár, Stanislav Grom, Martin Grendár 

 

Delegáti SF-Západoregión (4/9): 

Franko Dalibor, Belavý Mário, Roman Sedlárik, Mário Polák 

 

Delegáti SF-Stredoregión (10/11): 

Vesel Vladimír, Gašpierik Marek, Vlček Roman, Nemček Ján, Kvaššay Tomáš, Dobšovič Adam, Tišliarová 

Petra, Šuster Pavol, Bajza Filip, Botka Michal  

 

Delegáti SF-Východoregión (1/1): 

Ján Kopec  

 

Delegáti Kluby 1. SLF (4/10): 

Peter Jalakša, Eva Dobšovič Mjartan, Vladimír Ambrozek, Milan Kamenský  

 

Delegáti Kluby 2. SLF (6/8): 

Marián Ondrušek, Miroslav Jaroš, Ján Kabát, Lukáš Vrbovský, Jakub Harčár, Patrícia Janošková  

 

Delegáti Tréneri (1/1): 

Marián Berky 

 

Delegáti Rozhodcovia (1/1): 

Marcel Kubinec 

 

Delegáti Ženský futsal (1/1): 

Natália Veselová 

 

Hostia: 

Jozef Hanzel, Tatiana Polatseková 

 

 

 



1.) Otvorenie, privítanie a úvodné oboznámenie konferencie s účasťou delegátov na konferencii  
 
Konferenciu SF o 10,30 hod. otvoril predseda SF Dušan Dobšovič, privítal prítomných delegátov, 
členov VV SF a hostí. Požiadal Tatianu Polatsekovú, ktorá bola poverená administráciou prezenčných 
listín pri príchode delegátov konferencie, o informáciu ohľadom počtu prítomných delegátov. Na 
začiatku konferencie bolo prítomných 34 delegátov, na základe čoho predseda SF konštatoval 
uznášaniaschopnosť konferencie (64,2 %), ktorá bola zvolaná ako riadna v súlade so Stanovami SF. 
Súčasne však pripomenul, že konferencia nie je uznášaniaschopná pre potreby schvaľovania 
novelizácie Stanov SF. 
Predseda SF následne v zmysle Rokovacieho poriadku ustanovil zapisovateľa, 
pričom vyhotovovaním zápisnice poveril p. Mareka Kováčika. Následne požiadal KSF o schválenie 
návrhu na overovateľov zápisnice vybratých spomedzi prítomných delegátov – Stanislav Grom, 
Natália Veselová. Konferencia tento návrh schválila. 
 
2.) Predloženie a schválenie pracovných komisií konferencie 
 
Predsedajúci Konferencie SF predniesol návrh na ustanovenie členov Mandátovej komisie a 
Návrhovej komisie. Prítomní delegáti schválili navrhované pracovné komisie Konferencie SF 
nasledovne: 
Návrhová komisia: Ján Ploštica, Marek Kováčik  
Mandátová komisia: Ján Kopec, Miroslav Gibala, Mário Belavý, Ján Kabát 
 
3.) Predloženie a schválenie programu rokovania konferencie 
 
Predsedajúci konferencie p. Dobšovič predniesol delegátom na schválenie program Konferencie SF, 
ku ktorému vopred neprišiel žiadny návrh na zmenu či doplnenia. Predsedajúci konštatoval, že mal 
pripravený návrh na úpravu programu o bod „Založenie obchodnej spoločnosti so 100%-nou 
účasťou občianskeho združenia SF“, no keďže na schválenie založenia obchodnej spoločnosti je 
potrebná kvalifikovaná väčšina delegátov, nedal o takomto doplnení programu hlasovať. Súčasne 
konštatoval, že konferencia nie je uznášaniaschopná ani pre bod programu č. 9 „Novelizácia Stanov 
SF“ a navrhol stiahnuť tento bod z programu, ak v okamihu ukončenia rokovania o bode č. 8 nebude 
v rokovacej miestnosti dostatočný počet delegátov (38). Následne dal hlasovať o tomto návrhu 
a programe ako celku, ktorý delegáti schválili v nasledovnej podobe:  

1.  OTVORENIE ,  P RIVÍTA NIE  A  ÚV ODNÉ  OBOZNÁME NI E  KSF  S  Ú ČA SŤOU  DELEG ÁTOV .  
2.  PREDLOŽE NIE  NÁVR HU A  SCHVÁ LENIE  PR ACOV NÝC H KOMI SI Í  KSF.  
3.  PREDLOŽE NIE  NÁVR HU A  SCHVÁ LENIE  PR OG RAMU ROKOVANI A KSF.  
4.  SPRÁVA  O PLNENÍ  UZNE S ENIA Z  P OSLED NEJ KSF.  
5.  SPRÁVA  O ČI NNOSTI  A  H OSPODÁRENÍ  SF  ZA  OBD OBIE  OD  P OSLE DNE J KSF.  
6.  SPRÁVA  PRED SEDU KOM I SIE  P RE R IADENIE  SÚŤAŽÍ .  
7.  SPRÁVA  KONT ROLÓRA SF  ZA  OBD OBIE  OD P OSLE D NEJ KSF.  
8.  VÝROČNÁ SP RÁVA 2016  A  2017. 
9.  NOVE LIZÁ CIA  STANOV  SF.  
10.  SPÔSOB PRER OZDE LENIA ČLE NSKÝCH P RÍ SPEV KOV  SF.  
11.  D ISKU SI A .  
12.  DOPLŇU JÚCA  V OĽBA ČLE N A VV  SF  ZA ZÁU JM OVÚ  SKUPI NU  TRÉ NER OV .  
13.  DOPLŇU JÚCA  V OĽBA KONT ROLÓRA SF.  



14.  INFORMÁCIA O U ZNE SENI ACH Z  KSF.  
15.  UKONČENIE  KONFERE NCI E .  
16.  OBED .  

 

4.) Správa o plnení uznesenia z poslednej konferencie 
 
Správu o plnení uznesení z poslednej Konferencie z roku 2017 prezentoval kontrolór SF, ktorý 
konštatoval čiastočné splnenie uznesení Konferencie SF z 10. júna 2017: 

- k úlohe číslo 1.) - úprava znenia všetkých ustanovení Stanov SF, ktoré súvisia s rozhodnutím 
konferencie z roku 2017 o zrušení Revíznej komisie SF, konštatoval, že úloha bola splnená, 
Stanovy boli upravené, zverejnené na webstránke SF a predložené MV SR na registráciu 
zmeny 

- k úlohe číslo 2.) - praktická realizácia použitia členských príspevkov (navýšených o príspevok 
VV SF) prostredníctvom materiálového vybavenia miestnym organizáciám prihláseným za 
členov SF pred konferenciou – konštatoval, že úloha bola splnená čiastočne, nie všetky 
miestne organizácie totiž čerpali plnenie: nečerpali (Bratislava, Trnava, Levice, Lučenec, 
Banská Bystrica), čerpali (Prievidza, Žilina, Kysucké Nové Mesto, Púchov). 

V rámci uznesenia odporučil, aby sa KSF uzniesla na uložení úlohy VV SF doriešiť čerpanie verejného 
prísľubu plnenia pre miestne organizácie v regiónoch do konca roku 2018 spolu s prípadným 
prerozdelením členských príspevkov za rok 2018. V diskusii sa delegát za SF-Bratislava S.Grom 
dožadoval informácie ohľadom praktického spôsobu  použitia príslušnej časti členských príspevkov 
pre ich región, na čo bolo odpovedané. Prítomní delegáti správu o plnení uznesení, vrátane 
odporúčania kontrolóra, bez pripomienok zobrali na vedomie. 
 
5.) Správa predsedu Komisie pre riadenie súťaží SF (Exekutívy SF) 
 
Predseda SF D.Dobšovič informoval, že pán predseda Exekutívy SF M.Budáč z pracovných dôvodov 
sa nemohol konferencie zúčastniť a tak odprezentoval pripravenú správu. Následne informoval 
delegátov o rozhodnutí p. Marcela Budáča vzdať sa funkcie, keďže z osobných dôvodov a 
pracovného zaneprázdnenia nevie plnohodnotne ďalej vykonávať danú funkciu. Predseda SF v tejto 
súvislosti poďakoval pánovi Budáčovi za odvedenú prácu počas roku, konštatoval odvedenie 
množstva dobrej práce, vyzdvihol iniciatívnu prípravu novelizácie legislatívnych materiálov 
a významnú zásluhu na príprave a realizácii zmien ISSF, ktoré sú na prospech futsalu. Delegáti 
konferencie bez pripomienok zobrali na vedomie správu, ako aj vzdanie sa funkcie Predsedu Komisie 
pre riadenie súťaží SF p.Marcela Budáča, ktorý bol do tejto funkcie zvolený na Konferencii SF v júni 
2017. 
 
6.) Správa o činnosti a hospodárení SF za obdobie od poslednej konferencie SF  
 
Predseda SF D.Dobšovič predniesol Správu o činnosti a hospodárení SF za obdobie od Konferencie 
SF konanej v roku 2017, ktorú mali delegáti vopred k dispozícii. V predloženej správe podrobne 
popísal všetky udalosti, ktoré ovplyvňovali dianie vo futsale, ako aj všetky činnosti a kroky, ktoré VV 
SF či Exekutíva SF počas daného obdobia vykonali. Správa popisuje najmä nasledovné oblasti - 
činnosť VV, priebeh futsalových súťaží, reprezentácia, propagáciu futsalu, hospodárenie vrátane 
účtovnej závierky. V diskusii sa delegát za SF-Bratislava S.Grom dožadoval informácie ohľadom 
zdanenia príjmov z reklamy, na čo mu bolo predsedom SF odpovedané. Delegáti predloženú správu 
bez pripomienok zobrali na vedomie. 



 

7.) Správa kontrolóra SF za obdobie od poslednej konferencie SF 
 
Správu kontrolóra SF za obdobie od Konferencie SF konanej v roku 2017 prezentoval kontrolór 
Miroslav Jablonický. Podrobne popísal dianie vo futsale za príslušné obdobie, prezentoval svoju 
výkon kontrolnej činnosti, informoval o kontrolách vykonaných v SF zo strany kontrolóra SFZ 
a hlavnej kontrolórky športu v súvislosti s podnetmi klubu 4FSC Bratislava a jeho štatutára L.Križana. 
Konštatoval zodpovedný prístup, hospodárne a transparentné nakladanie s finančnými 
prostriedkami a pozitívne smerovanie vo všetkých oblastiach. Po skončení prezentácie predseda SF 
konštatoval, že p.Jablonický už nebude pokračovať vo funkcii kontrolóra SF. Informoval, že tentokrát 
je to len čiastočne osobné rozhodnutie p. Jablonického, pretože v tomto prípade bola podnetom pre 
tento krok právna analýza, ktorú sme spoločne so SFZ nechali vypracovať v súvislosti s možným 
konfliktom záujmov pozície kontrolóra SF, delegáta SF a člena DK SFZ. Z výsledkov tejto analýzy 
vyplýva, že nie je možné, aby jedna a tá istá osoba bola súčasne kontrolórom zväzu a súčasne 
členom nejakej odbornej komisie zväzu a v našom prípade ani členom odbornej komisie SFZ, ak 
takáto komisia vykonáva činnosť pre SF. Hoci nie sú názory na tento problém jednotné, keďže 
kontrolór SF nikdy nemal a nemá žiadnu právomoc kontrolovať činnosť odbornej komisie SFZ, 
predseda SF konštatoval, že rešpektujeme tento výsledok. Konštatoval, že p.Jablonický sa po 
spoločnom rokovaní rozhodol pokračovať vo funkcii člena DK SFZ, kde sa cíti prospešnejší a tak bolo 
potrebné, aby do programu konferencie bola pripravená aj doplňujúca voľba kontrolóra zväzu. 
Predseda SF poďakoval aj p.Jablonickému za činnosť, ktorú počas obdobia od poslednej konferencie  
vykonával. Poďakoval za mnohé podnetné názory a najmä za korektný prístup pri aplikácii svojich 
právomocí vyplývajúcich zo zákona či stanov SF. Následne v diskusii delegát za SF-Bratislava I.Čuhár 
prezentoval svoj názor na oprávnenosť prezentovania tejto správy p.Jablonickým, keďže bol 
konštatovaný takýto rozpor vo funkciách. Predseda SF odpovedal, že p.Jablonický bol v r. 2017 
právoplatne zvolený a žiadna právna analýza nemôže právoplatne konštatovať, či bol alebo nebol 
vo funkcii oprávnene. Delegáti sa zhodli, že vykladať oprávnenosť môže len súd a koniec koncov je 
táto diskusia bezpredmetná, keďže p.Jablonický sa rozhodol skončiť vo funkcii. Delegáti predloženú 
správu kontrolóra zobrali na vedomie, s výnimkou I.Čuhára, ktorý hlasoval „proti“. 
 

8.) Výročná správa 2016 a 2017 
 
Predseda SF na úvod vysvetlil, prečo ide konferencia prerokovať výročné správy za roky 2016 
aj 2017. Predseda SF prezentoval svoje rozhodnutie na základe skúseností z posledného obdobia 
zmeniť procedurálny spôsob vyhotovovania výročnej správy, ktorej spracovanie ukladá zákon 
o športe. V krátkosti priblížil celý proces vzájomného vysvetľovania si názorov s MŠVVaŠ SR, 
právnych analýz oboch strán a predkladania námietok a sťažností na výkon kontroly v roku 2017. 
Následne požiadal konferenciu prerokovať výročnú správu za rok 2016, ktorá je obsahovo totožná 
so Správou o činnosti a hospodárení SF prerokovanej na konferencii v roku 2017 a ktorá obsahuje aj 
doplnenia v zmysle výhrad hlavnej kontrolórky športu. Následne predseda SF predložil konferencii 
aj Výročnú správu za rok 2017 a zopakoval, že ide rovnako o obsahovo prakticky totožný materiál so 
správami o činnosti a hospodárení SF za príslušné obdobie. Delegáti sa zhodli, že obe správy 
obsahujú všetky náležitosti v zmysle zákona o športe a zákona o účtovníctve. Delegáti sa v tejto 
súvislosti oboznámili aj s auditorskými správami k týmto výročným správam a účtovným závierkam 
za roky 2016 a 2017, ktoré vykonal Ing. Miloslav Král, auditor SKAU č.269.  Delegáti na záver bez 
pripomienok a jednomyseľne schválili predložené uznesenie v znení: „Konferencia SF prerokovala a 
berie na vedomie doplnenú Výročnú správu za rok 2016 a Výročnú správu za rok 2017. Konferencia 



SF ukladá VV SF vykonať všetky zákonom stanovené úkony spojené so zverejnením Výročnej správy 
za rok 2017 a jej uložením do registra účtovných závierok a všetky potrebné kroky spojené s 
poskytnutím informácie MŠVVaŠ SR ohľadom prerokovania doplnenej Výročnej správy za rok 2016 
konferenciou SF dňa 9.6.2018.“ 
 
9.) Novelizácia Stanov SF  
Predseda SF v spolupráci s Mandátovou komisiou konštatoval, že stále nie je prítomná 
kvalifikovaná väčšina delegátov a tak nie je možné schváliť pripravený návrh zmien Stanov SF. 
Napriek tomu prezentoval návrh na úpravu Stanov SF, vyplývajúce z poznatkov futsalovej praxe 
posledného obdobia. Malo ísť o nasledovné zmeny dôležité pre ďalší rozvoj slovenského futsalu: 
a) úpravy formálneho charakteru: 

- zmena adresy, 
- upresnenie, že riadna konferencia sa musí konať najneskôr do 15.6., aby sa stihli zákonné 

termíny prerokovania a zverejňovania výročnej správy 
- voľba náhradníka kontrolóra, aby v prípade ukončenia funkcie riadneho kontrolóra bol 

niekto pripravený a nemusela sa prípadne robiť mimoriadna konferencia a aby sme v 
rozpore so zákonom neboli ani chvíľu bez kontrolóra (zákon nerieši situáciu, ak sa niečo 
stane kontrolórovi alebo sa vzdá funkcie, čo potom....) 

- udeľovanie výnimiek pri zaraďovaní klubov do nižších súťaží (aj vo väzbe na "Rozpis 
súťaže", pre prípad riešenia situácie, keby niektorý región nevytvoril z objektívnych príčin 
2.ligu) 

- úprava odvolacej komisie 1.stupňa v intenciách Súťažného poriadku schváleného v lete 
2017 

- iné drobnosti. 
b) úpravy zásadnejšieho systémového charakteru: 

- zavedenie nového orgánu SF "Grémium ligových klubov", ako poradného orgánu, ktorý sa 
bude svojou činnosťou zodpovedať konferencii rovnako, ako všetci ostatní.... opäť sa tým 
ponúka možnosť klubom viac sa angažovať pri tvorbe a riadení súťaží.... 

- zmena vo voľbe predsedu Exekutívy - nebude ho voliť konferencia, ale na výlučný návrh 
Grémia klubov ho zvolí VV, a ak grémium nepredloží návrh, tak VV poverí nejakú osobu 
....opäť šanca pre kluby nielen rozprávať, kritizovať a útočiť na zvolených ľudí, ale aj 
povedať "B" ....a súčasne riešiť situáciu, ktorá môže nastať pri nezvolení predsedu 
Exekutívy konferenciou,  

- zníženie počtu delegátov za regióny z 32 na 24 (zbytočne veľké množstvo, ktoré niekedy 
môže spôsobiť problém s uznášaniachopnosťou konferencie) 

- uzákonenie, že aj člen VV aj člen odbornej komisie má právo na náhradu hotových 
výdavkov, či na schválenie odmeny (nikde sme takú úpravu nemali a zrejme do budúcna to 
budeme potrebovať) 

- zrušiť minimálne počty kandidátov pre voľby spomedzi komunity trénerov resp. rozhodcov 
- zníženie počtu členov VV z 11 na 9 (s účinnosťou od najbližších nových volieb). 

 

10.) Spôsob prerozdelenia členských príspevkov SF  
 

Predseda SF informoval, že na základe záverov z KSF 2016 regionálne združenia SF uhradili členské 
príspevky za rok 2018 v úhrnnej výške 2 460 eur. Súčasne konštatoval, že VV SF aj v tomto roku 
doplní túto sumu na 5.000 eur a následne navrhol túto sumu podľa členskej základne prerozdeliť do 
regiónov. Súčasne navrhol, aby do procesu prerozdelenia bol zahrnutý aj východoregión, ktorý 



v stanovenom termíne síce členské príspevky z dôvodu zmien vo vedení neuhradil, a to za 
podmienky, že dôjde k úhrade v lehote do 31.7.2018. Delegáti sa s týmto návrhom stotožnili 
a odsúhlasili spôsob prerozdelenia členských príspevkov za rok 2018, spolu s nedočerpanými 
príspevkami za rok 2017. 
 

11.) Diskusia 
 

V diskusii vystúpil delegát SF-Bratislava S.Grom, ktorý navrhol, aby konferencia odsúhlasila odmeny 
pre predsedu SF a členov VV SF. Predseda SF konštatoval, že v diskusii nie je možné prijímať takéto 
rozhodnutia a súčasne prezentoval svoj názor, že v súčasnosti nie sú vytvorené legislatívne 
podmienky na poskytovanie takýchto odmien a rovnako konštatoval, že sa v súčasnosti s takýmto 
návrhom nestotožňuje. Pripomenul však, že do budúcnosti je potrebné o takejto možnosti uvažovať, 
preto boli do Stanov SF pripravené potrebné legislatívne návrhy. Po krátkej diskusii predsedajúci 
ukončil diskusiu. 
 

12.) Doplňujúce voľby člena VV SF za záujmovú skupinu trénerov. 
 
Predsedajúci informoval, že kandidátna listina na danú funkciu člena VV SF neobsahuje žiadneho 
kandidáta a tak sa doplňujúca voľba člena VV SF za záujmovú skupinu trénerov nebude konať. 
 
13.) Doplňujúce voľby kontrolóra SF. 
 
Predsedajúci informoval, že s ohľadom na čl. 15 ods. 2 Stanov SF je potrebné doplniť volebnú 
komisiu, nakoľko z Volebnej komisie SF sa v rokovacej miestnosti nachádzajú iba Peter Masný a 
Dalibor Franko (nie sú prítomní Miroslav Ježík a Pavol Havrila). S cieľom dodržania regionálneho 
princípu jedného člena za každé regionálne združenie bola v súlade so stanovami doplnená volebná 
komisia o nasledovné osoby, členov VV SF za regóny: Miroslav Gibala a Dušan Michalčík. Peter 
Masný bol ustanovený za predsedu Volebnej komisie a ujal sa výkonu činnosti pre následné volebné 
akty.  
Mandátová komisia konštatovala, že po príchode jedného delegáta a odchode 2 delegátov sa 
volebného aktu zúčastní 33 delegátov. Predsedajúci konštatoval naďalej uznášaniaschopnosť 
konferencie (62,26 %). Predsedajúci informoval, že kandidátna listina obsahuje štyroch kandidátov, 
no do volieb nakoniec vstúpia iba dvaja kandidáti – Ivan Čuhár a Vladimír Badura. Ostatní dvaja 
nahlásení kandidáti sa volieb nezúčastnia, keď Denis Cáder stiahol kandidatúru v deň konferencie 
a Dušan Zemiak nesplnil všetky administratívne podmienky pre kandidovanie. 
Po nevyhnutnej úprave volebných lístkov a vykonaní volebného aktu predseda Volebnej komisie 
oznámil, že v 1. volebnom kole kontrolór nebol zvolený, keďže ani jeden z kandidátov nedosiahol 
potrebný počet hlasov (kvalifikovanú väčšinu), obaja však postúpili do 2. volebného kola. Po príprave 
volebných lístkov a vykonaní volebného aktu predseda Volebnej komisie oznámil, že víťazom volieb 
na post kontrolóra SF sa stal Vladimír Badura s počtom hlasov 23.  
 

14.) Informácia o uzneseniach z konferencie 
 
Predseda návrhovej komisie KSF J.Ploštica postupne prezentoval uznesenia prijaté konferenciou. 
Delegáti konferencie hlasovaním jednomyseľne schválili znenie týchto uznesení, ktoré sú prílohou 
tejto zápisnice. 
 



16.) Ukončenie KSF 
 

Predseda SF D.Dobšovič poďakoval zúčastneným delegátom za konštruktívny prístup ku KSF, poprial 
všetkým príjemné leto a požiadal všetkých o podporu slovenským reprezentačným výberom, na 
ktoré postupne čakajú tri kvalifikácie (ženy, juniori do 19 rokov, muži). Pozval všetkých prítomných 
na obed a následne bola KSF ukončená.  
 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Kompletný videozáznam KSF 2018, ako aj dokumentácia z konferencie je zverejnená na oficiálnej 

webstránke SF. 

 

Zapisovateľ: Marek Kováčik 

Overovateľ: Stanislav Grom, Natália Veselová 

 


